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GEMEENTERAADSFRACTIE BORNEM 

 

 

      Bornem, 06 november 2017 
 
 
 
Ter attentie van de voorzitter van de gemeenteraad van Bornem 
 
Onderwerp: Gemeenteraad dd. 14/11/2017 – indiening aanvullend agendapunt 
 
 
Geachte voorzitter, 
 
Betreft: Wandelpad / knelpuntenwandeling  
 
 
We zijn blij dat er na vijf jaar eindelijk een wandelpad werd aangelegd langs het Kardinaal 
Cardijnplein voor onze minder mobiele weggebruikers. Aan de kant van BNP Paribas eindigt het pad 
aan de ribbelstrook. De anderhalve meter verder richting de Kapelstraat werd niet aangelegd. Is hier 
een reden voor, of zal dit nog verder worden afgewerkt?  
 
Daarnaast willen wij graag een stand van zaken krijgen van de aanbevelingen van de SAR 
(Seniorenadviesraad) naar aanleiding van hun knelpuntenwandeling. 
 
Mogen wij u verzoeken deze vragen toe te voegen aan de agenda van de volgende gemeenteraad? 
 
Namens de N-VA fractie, 
Hoogachtend, 
 

 
Kristof Joos 
Fractievoorzitter N-VA 
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